
P r o t o  k 6 4 n r  XXXVI/2016 
z obrad XXXVI sesji Rady Mlejskiej w Klodzku, 

k t6ra odbyla sip w dniu 22 grudnia 2016 r. 
w saii R a j d w  Urzqdu Miasta w Klodzku 

Sesja rozpoczeta sie o godz. 10:15. 

1. Otwarcie obrad XXXVI sesji ~ a d y ~ i e j s k i e j  w Klodzku. 

Otwarcia sesji dokond Przewodniczilcy Rady Miejskiej w Klodzku Pan Tomasz i a b s k i  m6wiqc: 

,,Otwieram obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej w Ktodzku". 

2. Stwierdzenie watno4ci sesji. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz i a b s k l  stwierdzit, it w sesji uuestniay 20 radnych 

w zwiqzku z tym wszystkie podejmowane decyzje bpdq prawomocne. 

(Nleobecny na sesji radny p. Zdzislaw Duda) 

3. Wyb6r sekretarza sesjl. 

Na sekretarza sesji Przewodniczqcy Pan Tomasz i a b s k i  zaproponowat radnq Paniq Anetp 

Losiewicz. Innych kandydatur nie zgtoszono. Pani radna wyrazita zgodg. Poddano kandydature pod 

gtosowanie. 

Glosowanie: .?a - 19, pneciw - 0, wStIZyma/o sie - 1. (Nie givsowal nleobecny na sesjl radny p. LDuda) 

Radna Pani Aneta Losiewlcz zostata powolana na sekretarza obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej 

w Ktodzku. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz i a b s k i  poinformowat o konlecznoici wprowadzenia zmian 

w porzqdku obrad. 

Burmistrz Miasta Pan Michal Piszko zwrocit sie z proibq o zdjgcie z porzqdku obrad projektu 

uchwaty na druku nr 271 w sprawie wprowadzenia zmiany w Lokalnym Programie Rewitaiizacji Gmlny 

Miejskiej Ktodzko na lata 2015-2020 i wprowadzenie do porzqdku obrad projektu uchwaly na druku 

nr 275 w sprawie ustalenia optat cmentarnych. 

Przewodniagy Rady Pan Tomasz tabsk i  zgtosit wprowadzenie do porzqdku obrad projektu 

uchwaty na druku nr 276 w sprawie zmiany sktadu osobowego Komisji Edukacji i Kultury Rady 

Miejskiej w Ktodzku, w zwiqzku z rezygnacja z cztonkostwa Pana Tomasza Zabskiego. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz i a b s k i  poddat pod gtosowanie zdjecie z porzqdku obrad projektu 

uchwaty na druku nr 271 w sprawie wprowadzenia zmiany w Lokainym Prograrnie Rewitalizacji Gminy 

Miejskiej Klodzko na lata 2015-2020. 

Gtosowanie: za - 20, przeciw - 0, wstrzymato sig - 0 (Nle gbsowat nieobecny na sesjlradny p. Z.Dud.3) 

Projekt uchwaly na druku nr 271 zostal zdjpty z porzqdku obrad. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz i a b s k i  poddal pod gtosowanie wpmwadzenie do porzqdku obrad 

projektu uchwaly na druku nr 275 w sprawie ustalenia optat cmentarnych. 

Glosowanie: za - 20, przeciw - 0, wstrzymalo sie - 0 (Nie gtosowat nleobecny na sesjiradny p. Z.Duda) 

Projekt uchwaly na druku nr 275 zostal wprowadzony d o  porzadku obrad. 



Przewodnlaqcy Rady Pan Tornasz iabski poddal pod gtosowanie wprowadzenie do porzqdku obrad 

projektu uchwaty na dwku nr 276 w sprawie zmiany skladu osobowego Komisji Edukacjl i Kultury 

Rady Miejskiej w Klodzku. 

Gtosowanie: za - 20, przeciw - 0, wstrzymato sic - 0 (Nie gbsowa~ nieobecny na seM radnyp. z . ~ u d a )  

Projekt uchwaty na druku nr 276 zostal wprowadzony do porrqdku obrad. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski poddal pod glosowanie przyjecie porzqdku obrad po 

zmianach. 

Glosowanie: za - 20, przeciw - 0, wstrzymalo siq - 0  ( ~ ~ ~ l o ~ ~ ~ ~ ~ n ~ c o b e c n ~ n ~ ~ j i ~ d ~ ~ ~ . z ~ ~ d o )  

Porzadek obrad PO zmianach zostal ~rzvietv i przedstawia sie nastepuiaco: 

1. Otwarcie XXXVI sesji Rady Miejskiej w Ktodzku. 
2. Stwierdzenle watnoeci sesji. 
3. Wyb6r sekretarza sesji. 
4. Zatwierdzenie protokotu z XXXII, XXXIII sesji. 
5. Sprawozdanle Burrnistrza Miasta Ktodzka z pracy miedzy sesjami. 
6. Zmiana planu pracy Rady Miejskiej w Klodzku. 
7. Przyjecie plan6w pracy Komisji statych Rady Mlejskiej w Ktodzku na rok 2017. 
8. Przyjqcie planu pracy Rady Miejskiej w Klodzku na rok 2017. 
9. Zatwierdzenie protokotu kontroii realizacji zadah gminy w zakresie zapewnlenia 

bezpieczelistwa i porzqdku publiunego. 
10. Podjecie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Flnansowej Gminy Miejskiej 

Ktodzko na l a b  2016-2025, druk nr 272. 
11. Podjecie uchwaty w sprawie dokonania zmian budtetu Gminy Miejskiej Klodzko na 2016 rok, 

druk nr 273. 
12. Podjecie uchwaty w sprawie ustalenia optat cmentarnych, druk nr 275. 
13. Podjgcie uchwaty w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Ktodzko na 

lata 2017-2026. druk nr 250. 
14. Podjecie uchwaty w sprawie przyjqcia budtetu Gminy Mlejsklej Ktodzko na rok 2017, 

druk nr 251. 
15. Podjecie uchwaty w sprawie trybu udzielania, roziiczania oraz kontroli prawid~owo~cl 

pobrania i wykorzystania dotacji dla niepublianych szk&, przedszkoll oraz lnnych form 
wychowania pnedszkolnego prowadzonych przez osoby flzyane lub prawne inne nit 
jednostki samorzqdu terytoriainego na terenie Gminy Miejsklej Kbdzko, druk nr 262. 

16. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany Uchwaty nr XXIVI275l2012 Rady Mlejskiej 
w Ktodzku z dnia 30 sierpnia 2012 r. w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia ,,Miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu poloionego w rejonie ulic Noworudzklej, 
Phiejskiej  i Nowy Swiat w Ktodzku", druk nr 274. 

17. Podj~cie uchwaty w sprawie zmiany sktadu osobowego Komisji Edukacji i Kultury Rady 
Miejskiej w Ktodzku druk nr 276. 

18. ~nterpehcje i zapytania radnych. 
19. Wnioski i 06wiaduenia radnych. 
20. Sprawy r6ine. 
21. Zakohuenie sesji. 

4. Zatwiardzenle protokdu z XXXII, XXXIII sesji. 

Gbs zabrat radny Stanldaw Ferenc, .kt6ry poprosit o dopisanie do swojej wypowiedzi poduas 

XXXIII sesji nazwiska p o ~ a n i k a  Karola Nowakowskiego, kt6ry powiedzlal, t e  Niemcy mieli rozkaz 

strzelania, a p6iniej sqdzono ich w Norymberdze. Odnosze wraienie, t e  te slowa na caty putk, na 

cata kompanie wywarty takie wraienie, t e  tak sie zachowaliimy w roku 1970, a nie lnaaej. 

Wiecej uwag nie zgloszono. 

Przewodniaqcy Rady Pan Tornasz tabski poddat pod gtosowanie przyjecie protokoh z XXXII  sesji 

Rady Miejskiej. 
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Glosowanie: za - 20, przeciw - 0, wstrzymato sie - 0. ( N r g b s o w t n h & m ~ n o s s j l m d n y p ~ m j  

Protok6l z XXXII sesjl zostat pnyjqty.  

Przewodniaqcy Rady Pan Tomasz tabski  poddal pod glosowanie przyjecie protokdu z XXXIII sesji 

Rady Mlejskiej. 

Glosowanie: za - 20, przeciw - 0, wstrzymato sie - 0. ( ~ k m w r r ( n ~ ~ . ~ ~ ~ ~ j ~ r ~ d n ~ p , z ~ & )  

ProtokcU z XXXII I  swjl zostat przyjgty. 

5. Sprawozdanie Bunnlstrza Mlasta Klodzka z pracy mlqdzy sesjaml. (Zal. nr 1) 
Sprawozdanie zostato przedtoione radnym. 
Pytari do sprawozdania nie stwierdzono. 

6. Zrnlana planu pracy Rady Mlajsklej w Klodzku. 
Przewodniaqcy Rady Pan Tomasz tabski  poinformowal, i i  zmiana w planie prac Rady jest 

konleuna ze wzgledu na wnlosek Burrnistrza Miasta dotyaqcy przesuniecia ten lnu  uchwalenla 

Strategil Rozwoju Miasta Klodzka 2030 do czasu rozpatrzenia zgbszonych przez mleszkalic6w uwag 

do ww, dokurnentu. PrzygotowujQc projekt planu pracy Rady Mlejskiej na 2017 rok nle ujeto Strategii, 

poniewat trudni w tym momencie okreSlit date zakonczenia prac nad tym dokumentem. W planie 

pracy Rady na 2016 r. przyjecie Strategii byto planowane na miesiqc g~dz ieh .  W zwiqzku 

z wnioskiem Burmistrza zachodzi koniecznobt wprowadzenia zmian. 

Przewodniaqcy Rady Pan Tomasz tabski poddal pod gtosowanle zdjecie z pianu pracy Rady, 

pkt 3 planowanego w miesiqcu grudniu dot. przyjecia Strategii Rozwoju Miasta Klodzka. 

Gbsowanie: za - 16, przeciw - 2, wstrzyrnato sie - 2. l N l e g ~ o d n k o b e r n y n o ~ c ~ J ~ r a d n v p . Z D u d o l  

Plan pracy Rady Mlejskiej na 2016 rok zostal zmianlony. 

7. Przyjqcle plan6w pracy Komlsjl stalych Rady Mlejsklej w Ktodzku na  rok 2017. 
Przewodniaqcy Rady poinformowal, t e  przewodnlczqcy poszczeg6lnych komisji przedlotyll plany 

pracy komisji z wylqaeniern Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Srodowiska i b d y  

Przestrzennego. 

Radny Pan Zblgnlew Nowak poinformowal, te  plan pracy Komisji Gospodarkl Komunalnej, Ochmny 

Srodowiska i Lady Przestrzennego jest jeszcze w trakcie opracowywania, poniewat nastiiplty pewne 

zmlany dotyczqce przyjecia Strategii i bedzie gotowy w miesiqcu stycznlu. 

Przewodniaqcy Rady Pan Tomasz h b s k l  poddal pod gtosowanie przyjecie plan6w pracy statych 

Komisji Rady Mlejskiej: 

Plan pracy Komisji Budtetu, Finansbw i Polityki Gospodarczej. 

Gtosowanie: za - 20, przeciw - 0, wstrzyrnalo sic - 0. ~ ~ k ~ b o ~ n k o b e o r ~ n ~ ~ ~ s ~ ~ r o d n y p . z m )  

Plan pracy zostat przyjgty. (Zal. nr 2) 

Plan pracy Kornisji Zdrowia, Pomocy Spolecznej, Sportu I Turystyki. 

Gtosowanle: za - 20, przeciw - 0, wstrzymato sie - 0. ( N l ~ ~ d n h b c m y ~ s e I I m d n y p ~ Z ~ D u d ~ j  

Plan pracy zostal przyjpty. (Zal. nr 3) 

Plan pracy Komisji Edukacji i Kultury. 

Gbsowanie: za - 20, przeciw - 0, wstrzymalo sic - 0. r ~ ~ g b o ~ n ~ ~ s c c n i h o ~ s j ~ r o d n y p z ~ v d o ~  

Plan pracy zostat przyjety. (Zal. nr 4) 

Plan pracy Komisji Spraw Obywateiskich i Porzqdku Publicznego. 

Gtosowanle: za - 20, przeciw - 0, wstrzymato sie - 0. (Nkpcorodn~&mynose~jImdnyp.lDudoj 

Plan pracy zostal przyjety. (Zal. nr 5) 



8. Prq jqc le  planu pracy Rady Miejskiej w Klodzku na rok 2017. 
Projekt planu pracy zostat radnym przedtozony. Uwag do planu pracy Rady nie zgtoszono. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz iabsk i  poddat pod gtosowanie przyjqcie Planu pracy Rady 

Miejskiej w Ktodzku na 2017 rok. 

Gtosowanie: za - 20, przeciw - 0, wstrzymato sig - 0. ( N k g b s o w o t n k o ~ v n a s e s ~ I f ~ d n y p . Z . D u d ~ l  

Plan pracy zostal pnyjpty. (Zal. nr 6) 

9. Zatwlerdzanie pro tokdu kontroli realizacji zadaA gmlny w zakresie zapewnienia 
bezpleuehstwa I porzqdku publicznego. (Zal. nr 7) 

Kontrola zostata pneprowadzona przez Yomisje Rewizyjnq. Burmistrz Miasta odni6st sie pisemnie do 

uwag zawartych w protokole. 

Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej Pan Adam Kwas podkre6lit istote i znaaenie spraw 

bezpieueristwa w zakresie ochrony przeciwpowodziowej. Wnioski zawarte w protokole kontroli 

dotyczq min. podjecie krokow prawnych w stosunku do zarzadcy w6d, a mianowicie wniosek 

o dbatoit o koryto rzeki Nysy i wniosek o uwzglednienie w planach ochrony przeciwpowodziowej 

i wyznauenie zadari wynlkajqcych z ustawy 22 Karpackiemu Batalionowi Piechoty Gonkiej w czasie 

zagroienia powodziq na terenie miasta oraz wtqczenie go w system ochrony przeciwpowodziowej. 

Bedziemy tg sprawe drqiyt i mykle, i e  przez post6w, czy t e i  przez czynniki ministerialne ustalimy 

katalog zadari dla 22 Batalionu Plechoty Gorskiej. Zjawiska powodzi sq gwakowne i bardzo ugsto 

nieprzewldywalne. W zwlqzku z tym, i i  nie mielikmy moiliwokci gtebiej siegnqt do tego problemu 

chcialbym przypomniet, i e  najwiqkszq klqskq - moim zdaniem - w aasie powodzi w 1997 roku byta 

bezradnogci i nieodpowiedzialne zachowania niektbrych osob za to odpowiedzialnych, myile tu 

o naszym samorzqdzie. Jest pora, aby zastanowit sig i przej6t do dziatari w tym zakresie, poniewai 

moiemy drobnymi krokami pewne sprawy uregulowat. Prosze wtadze wykonawue 

i odpowiedzlalnych urzqdnik6w o wsp6tprace w tyrn zakresie z Wojewodq i Powiatem. 

Glos zabrat radny Pan Lech Sur6wka,.kt6ry stwierdzit, i i  w protokole tym brakuje jeszue ujecia 

zadari dla Straty Granicznej i jednostki Straiy Miejskiej. Z mojego do6wiaduenia i udziatu 

w dziataniach ratunkowych wynika to, i i  podstawowym mankamentem jest brak sprzetu 

ratunkowego. iaden samoch6d ptywajqcy, ktory byt w putku nie odpalit za pierwszym razem. Tu 

moglibykmy poiwiecit wiecej uasu, poniewai te jednostki jako plerwsze bedq braty udziat 

w dziataniach na terenie miasta, w akcjach ratowniczych, a dopier0 w dalszej fazie dziatania bgdq 

braty udziat jednostki, kt6re Paristwo ujpliicie w protokole. Mankamentem w tamtym czasie byh/ 

nagminne kradzieie. Jestem przekonany, ze temat ten jest s)uszny i watny. Nie naleiy z nim dtugo 

uekat, ale mocno go mzwijat w konkretnych punktach, ponlewat moie spotkat nas to samo. 

Chciatem zwr6cit uwage na jeszcze jeden problem. Dotychuas, jeieli powstawaty zatory na rzece w 

rejonie tamy, byt angaiowany pododdziat saper6w w WOP i Straiy Granianej, kt6ry usuwat powstaty 

zator. Na dzieri dzisiejszy prawdopodobnie nie mamy takiej jednostki na terenie, ieby sobie z tym 

poradzit. Uwazam, i e  powinno sie porozmawiat z osobami, kt6re co6 na ten temat wiedzq, bo byli 

na miejscu. Bede gtosowat za przyjeciem protokotu. Uwaiam, i e  poruszenie tych zagadnieri w 

pierwszej kolejnoici jest bardzo istotne. 

Glos zabrat radny Pan Wojclech Lyszkiewlcz, ktbry poinformowat, t e  nie byto amfibii w jednostce, 

wigc nie byto uego odpalat. Najwigkszym mankamentem byto kierowanie akcjq przez 6wuesnq 



Paniq Burmistrz i Z-cg Burmistrza. Takq akcjq kierowat za miasto i za gming wiejskq Pan Ryszard 

Niebieszuafiski, M6ry podjqt sie tego zadania. To t e i  proponuje wziqt pod uwage. 

Przewodniu?lcy Komisji Rewizyjnej Pan Adam Kwas podzigkowat radnemu Lechowi Sur6wce za 

wnikliwe uwagi. Wystqpig do Ministra Obrony Narodowej w zakresle przydzielenia zadafi dla 

jednostek podlegtych MON. L iag na doiwiadczenie i pomystowoSt Pana radnego. 

Gtos zabrat radny Pan Stanlstaw Ferenc. Panie Przewodniuqcy, Szanowna Rado, Panie Burmistrzu. 

Popieram wszelkie dzlatanla, kt6re majqstuiyt poiepszeniu bezpieuelistwa. Uwaiam, i e  tutaj tadne 

amfibie nie pomogq, nie wiem jaki trzeba by miet sprzgt, aby sobie z iywiotem poradzit. Chciatbym 

przypomniet stowa Pana Burmistma Wbjcika, kt6ry wielokrotnie podnoslt ile metrow szehciennych 

przewala sig gWwnym korytem rzeki. Tutaj jedyne wyjscie, jakie podjgii Nlemcy po powodzi w 1938 

roku -tam gdzie idzle iywlol to sie przed nim ucieka. Stany Zjednoczono, inne kraje o wiele bardziej 

bogate od nas wielokmtnle dowiodty, i e  tam gdzie przychodzi iywiot, to ludzie sq bezradni. Idzie 

huragan, idzie woda trzeba sip chowat i ucieka~i. 

Wigcej gtos6w nie stwlerdzono. 

Prrewodniuqcy Rady Pan Tomasz tabski  poddal pod gtosowanie zatwierdzenie protokdu kontroli 

realizacji zadafi gminy w zakresie zapewnienia bezpieczelistwa i porrqdku publiunego. 

Gtosowanie: za - 20, przeciw - 0, wstrzymato sig - 0. ( N k g b r o w l n l a o b c m y ~ ~ l ~ i l m d n y p . Z ~ D u d ~ ~  

ProtokM zostat zatwierdzony. 

10. Podjpcie uchwaly w sprawie zrniany Wieloletniej Prwnozy  Finansowej Gminy Miejskiej 
Ktodzko na lata 2016-2025, druk n r  272. (Zal. nr 8) 
Pmjekt zostat przedtotony radnym. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz tabski  poinformowat, i e  projekt uchwaty byt opiniowany przez 

Komisjg Budtetu, Finansbw i Polityki Gospodarczej. Przewodniuqcy poprosit o przedstawienle opinli 

Komisji. 

Przewodniuqca Komisji Budietu, Finansow i Polityki Gospodarczej Pani Aneta Loslewicz, 

poinformowata o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaty na druku nr 272. 

Uwag i zapytah do projektu nie stwierdzono. 

Przewodnium Rady Pan Tomasz tabski  poddat pod gtosowanie podjecie uchwaty w sprawie 

zmiany Wieioletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Ktodzko na lata 2016-2025, dmk nr 272. 

Glosowanle: za - 14, pneclw - 0, wstnymalo sie - 6. ( ~ k ~ o ~ n i e o b e m ~  m s ~ ~ ~ r o d n v p . ~ . ~ ~  

UchwaR zostala podjpta i otrzyrnata nr XXXVI/258/2016. (Zal. nr 9 )  

11. Podjpcie uchwa4y w sprawie dokonania zmlan budietu Gminy Miejskiej Klodzko na 
2016 rok, druk n r  273. (Zal. nr 10) 
Projekt zostat przedloiony radnym. 

Skarbnik Gminy Miejskiej Ktodzko Pani Wioletta Srokowska-Chmiel przedstawita najwainiejsze 

zapisy w uchwale. lest to ostatnia uchwata w sprawie dokonania zmian budietu Gminy Miejskiej 

Ktodzko na 2016 rok. Zyuyiibylmy sobie tego, ieby inne zmiany mogw byt dokonane poprzez 

zarzqdzenle burmistrza. Zmieniamy zarowno dochody jak i wydatki w kwocie 515 600 zt. leieli chodzi 



o strone dochodowq mogliimy sobie pozwolit na zwiekszenie planowanych dochod6w ze sprzedaty 

bilet6w do Podziemnej Trasy Turystycznej w wysokodci 27 tys. zl. Sq r6wniei ponadplanowe dochody 

za trwaty zarzqd 9.5 tys. zt, przeksztajcenia i inne dochody. le iel i  chodzi o zmniejszenia planowanych 

dochodow w kwocie 445 tys. zl, zmniejszamy dochody ze sprzedaiy mienia i dzieriawy o 150 tys. zl. 

letell chodzi o uslugl cmentarne mamy tutaj ponadplanowe dochody w wysoko4cl 55 tys. zt. 

Ponadplanowe dochody r6wniei dotyczq sprzedaiy sktadnik6w majqtkowych w dzlale adminlstracja 

publiczna I inne dochody w wysoko6ci 35 tys. zt. Zrnniejszamy natomiast o 1400 zt tqanie dziat 754, 

w kt6ryrn mamy r6tne oplaty i wptywy z mandatow. Ponadplanowe dochody dotyuq r6wnief optaty 

eksploatacyjnej, r6tnych optat I pozostatych optat, odsetek tj. dziat 756. Zmniejszenle dochod6w 

w kwocie 90 tys. zt dotyuy optaty skarbowej. Ponadto dochody z tytulu odsetek w r6lnych 

rozliczeniach kwota 4 000 z l -  zmniejszenie. Zwigkszenie - kwota 1200 zt to zwrot niewykorzystanej 

dotacji zwiqzanej z ochronq zdrowia. Kwota 5 300 zt - dochody r6wniet z niewykorzystanej dotacji. 

R6wniei z niewykorzystanej dotacji kwota 200 zt na rzecz dzialu kultura fizyczna. To byly wszystkie 

zmiany dotyczqce strony dochodowej. Po stronie wydatk6w rowniei jest to kwota 515 600 zt. leiel i  

chodzi o zadania maj$kowe, wlemy j u i  o nie wykonaniu dw6ch zadah tj. dokumentadi na ul. hlqskiej 

20 000 zl I dokumentacjl na budowg mieszkali socjalnych w wysokodci 50 000 zl. 0 10 000 zl 
mogliimy r6wniei zmniejszyk wydatki bieiqce, jeieli chodzi o dziat 700.0 kwotg 41 100 zl dokonano 

zmnlejszenia planowanych wydatk6w z opracowania miejscowych plan6w zagospodarowania 

przestrzennego. lest to podyktowane innq reaiizacjq, w innym okresie zadali. 0 2 000 zt zmniejszamy 

wydatki z zakresu geodezji i kartografii, 5 500 zt - budowa ogrodzenia cmentarza komunalnego. 

0 5 000 zt zrnniejszamy planowane wydatki z tytulu odsetek w dziale adrninistracja publiana. 

Najwieksze zmiany sq dokonane w dziele dotyaqcym obstugi dtugu publicznego. Tutaj zmniejszeniu 

ulegajq planowane wydatki na odsetki od zaciqgnietych kredyt6w i potyczek w kwocle 57 178 zl. Po 

uzyskaniu lnformacji z .Wodociag6w Klodzkich" o sptacie kredytu, sptata ta byfa wymagana do kohca 

tego roku - mieiiimy ku ternu zabezpieuone drodki na ewentualne poreuenle - w momencie kiedy 

rata zostata sptacona motemy iciilgnqt t q  kwote wa~nkoweg0 zabezpleuenia. 0 kwote 

87 511 z l  dokonano zwigkszenia wydatk6w w oiwiacie. letel i  chodzi o itobki wydatki zostaly 

zmniejszone o kwotg 10 450 zt. Kwota 15 300 zt, to t e i  sq wydatki zwiqzane z funkcjonowaniern 

Ztobka. 0 kwotg 10 085 zt zwiekszamy dziat dotyczqcy edukacji opieki wychowawaej. 9 900 zt 

wydatki mogliimy zmnlejszyt o kwotg 46 700 zt. Na zadaniu akcja zima - kwota 50 000 zt 

i zmniejszamy 3 700 zt w ramach zadania ,,Odbudowa oiwietlenia Twierdzy Klodzklej". Ostatnia 

zmiana to zwiekszenie dotacjl - 80 000 zt dla Ktodzkiego Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz tabsk i  poinformowal, ze projekt uchwaty by1 opiniowany przez 

Kornisjg Budietu, Finandw i Polityki Gospodarczej. Przewodniuqcy popmsit o pnedstawienie opinli 

Komlsjl. 

Przewodniuqca Komisji Budietu, Finansow i Polityki Gospodarczej Pan1 Aneta Loslewla, 

polnformowata o pozytywnej oplnii Kornisji do projektu uchwaty na druku nr 273. 

Uwag i zapytali do projektu nle stwierdzono. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz tabsk i  poddat pod gtosowanie podjgcie uchwaly w sprawie 

dokonania zmian budietu Gminy Miejskiej Ktodzko na 2016 rok, druk nr 273. 



Glosowanle: za - 15, pneciw - 0, wstrzymalo sie - 5. ( N k ~ ~ n ~ n y b o ~ ~ s ~ ~ m d n y p . ~ ~ ~ u d ( ~ )  

Uchwata zostala p ~ d j ~ t a  i otrsyrnata nr XXXVI/259/2016. (281. nr 11) 

12. Podjpcie uchwaly w sprawie ustalenia oplat cmentarnych, druk nr 275. (ZaI. nr 12) 
Projekt zostal przedtotony radnym. 

Przewodniuqcy Rady poprosit Skarbnika Gminy Miejskiej i Burmistrza Miasta o uzasadnienie 

konieunotci podjecie przedmiotowej uchwaty. 

Skarbnik Gminy Miejskiej Ktodzko Pani Wioletta Srokowska-Chmiel poinformowata, Fe nad 

projektem pracowat wydziat merytoryuny. Uchwala w przedrniotowej sprawie obowiqzywala od 2011 

roku ze stawkami netto. 6wuesny radca prawny stat na stanowisku, t e  uynnoici  te nie podlegajq 

opodatkowaniu, natomiast dobrze ~at istwu wiadomo, i e  gmina stoi teraz przededniu centraiizacji 

VAT-u i temat ten powr6cit. Obecnie, nasze stanowisko, stanowisko radc6w oraz Urzqdu Skarbowego 

jest jednoznaune i m6wi o tym, i e  uynnoici  te wyrnagajq opodatkowania stawkq 8%. W zwiqzku 

z tym propozycja Burmistrza, aby do cen, ktore obowiqzywaty w roku 2011 doliczyt obowiqzujgq 

stawkg VAT. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tornasz tabsk i  poinformowat, i e  projekt uchwaty byt opiniowany przez 

Komisjp Budietu, Finans6w i Polityki Gospodarczej. Przewodniczqcy poprosit o przedstawienie opinii 

Komisji. 

Przewodniczilca Komisji Budietu, Finans6w i Poiityki Gospodarczej Panl Aneta Cosiewiu, 

poinforrnowata o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaty na d ~ k u  nr  275. 

Gtos zabrat radny Pan Loch Sur6wka. Prosze Pahstwa uwaiam, i e  tego typu uchwaty powinny byt 

upofzqdkowaniern calego zagadnienia. Miejsc cmentarnych jest coraz mniej, a ceny w katakumbach 

sq tak ustawione, i e  nie zachgcajq potencjalnych nabywc6w do tego, aby nie korzystat z miejsc 

grzebalnych tylko z katakumb. Uwaiam, i e  ceny za urng powinny byt  niisze. Nie ma gwarancji, i e  

z tej uchwaty bgdzie wynikab to, ze jeieli zarezemuje rniejsce na cmentarzu, to przy poch6wku 

znowu bedg placit za poch6wek - z tego to nie wynika. Uwaiam, i e  ceny za rezemacje sq za niskie 

i niedtugo na crnentarzu bedq same miejsca zarezerwowane, a nie badzie kogo pochowat. Stawiam 

wniosek o podniesienie ceny za rezerwacjg o 150 zl. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tornasz tabsk i  poinformowal, t e  przyjmujqc wniosek radnego Lecha 

Sur6wki optata za rezerwacjp (prawa do rniejsca), na okres 20 lat pod gr6b ziemny, murowany, 

ziemny urnowy i pod gr6b rodzinny wynosit bedzie 450 zt + podatek VAT. 

Glos zabrata radna Panl Renata Urbaniak. leiel i  chodzi o miejsca urnowe, kt6re sq w tcianie to te 

400 d wcale nie jest duio, jest to moim zdaniem kwota wystarczajqca. le iel i  chodzi o rezerwacje 

rniejsc jest t o  kwota wystarczajqca, poniewai p6iniej osoba, kt6ra na tej rezerwacji chowa osobg 

zmartq pbci ponownie kwote za gr6b jaki byt zarezerwowany. Te kwoty sq adekwatne do tych cen, 

ktbre sqwystawione. Mamy tutaj tylko nowqpozycje, za postawienie pornnika 120 zl + podatek VAT, 

do rej pory taka oplata nie byta pobierana. 



Gbs zabrat radny Pan Damian Slak. W Nowej Rudzie optata za rezerwacje urny to kwota 800 zt, 

optata za rezerwacje grobu murowanego 1850 zl, grobu rodzinnego 1200 zt. 0g61nie optaty 

cmentarne w naszym mieicie sq niskie. 

Gtos zabrat radny Pan Stanldaw Ferenc. Panie Przewodniuzlcy, Szanowna Rado, Panie Burmistrzu, 

Szanowni Mieszkahcy. Nie wiem skqd kolega radny ma te ceny, poniewai cmentarze dzieiq sig na 

komunalne i parafialne i pytanie jest -'jaki to jest cmentarz? Jedna mlejscowo~t nie jest r6wna 

drugiej miejscowokci. Na wroctawskich cmentarzach r6inice sq kolosaine i ceny zaieiq od tego u y  

jest to cmentarz paraflalny a y  nie. Na komunalnych t e i  sq r6tnice w cenach i jest to zwiqzane z ich 

pototeniem, kaidy cmentarz ma inne ceny. W Nowej Rudzle jest g6rzysty teren, u nas jest to 

wyptaszczony. Nie m6wig, i e  jesteimy bogatym miastern, ale wszystko zaieiy od pototenia, od 

dojazdu, na cen? wptywa wieie czynnik6w. Tu naleiy r6wniei popatrzet na zasobnoit naszych 

mleszkalicbw, nie jesteimy mlastem bogatym, nie mamy zaktad6w pracy, mtodziei wyjetdta. Naiety 

sie zastanowit, aby nie wylat dziecka z kqpielq. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz tabskl. Paristwo Radni skupiii sig na samej podstawowej stawce, 

natomiast chciatbym wr6cit do meritum tej uchwaty, uy l i  do stawki VAT. Cieiar naszego Medu 

przenosimy na mieszkalic6w. Jest to btqd, ktbry nie wynika ze zmiany przepis6w, u y  tet ze wzrostu 

naszych kout6w. Btqd poiega na tym, i e  mamy w tym momencie innq interpreta cje tego cry powinno 

to by6 obtoione podatklem, u y  nie powinno. Troszeake nie podoba mi sie ta uchwata w takiej 

formie, poniewat molm zdaniem stawka powinna zostat ovatowana w d6t. W tej chwill np, optaty za 

miejsce poch6wku w grobie zlemnym dzieciecym wynosit 160 zt + podatek VAT. Dotychaas byb 

160 zt brutto, bo nle byto to opodatkowane. Zastanawiam sie dlaczego nie zrobiiiimy tego w ten 

spos6b, t e  zostawiiiSrny 160 zt brutto, a j l ~ ~  poiiuylibyimy w d6). Wiem, i e  to sq drobne kwoty, ale 

chodzi o bycie fair w stosunku do mieszkalicow. My w tej chwiii cietar naszego Medu, Medu gmlny 

przenosimy na mieszkalic6w. 

Radny Pan Damian dlak. Myiiq, i e  to nie jest Mqd, tylko zrnienito sle ksiegowanie w Urzedzie. 

Ad vocem Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz iabski.  Z wypowiedzi Pani Skarbnik zrozumiatem, t e  

poprzednia opinia prawna byta taka, i i  nie naleiy tego opodatkowat, @ w tej chwiii opinia jest taka, 

t e  naiety opodatkowat. Nie wiem, cry to wynika z ksiqgowania, u y  tet z interpretacji przepis6w. 

Faktem jest, i e  nie jest to Mqd wynikajqcy ze zmiany przepisbw lub z innych aynnik6w, tyiko ze 

zmiany interpretacji prawnej. Jest to nasz btqd, btqd gminy, izby skarbowej i przenosimy go na 

mieszkalic6w. To sq drobne kwoty, ale chodzi o samq ~stote sprawy. 

Wiecej gtos6w nie stwierdzono. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz tabski  poddal pod gtosowanie wniosek formainy zgtoszony przez 

radnego Lecha Sur6wke w sprawie zwiekszenia obecnie proponowanej optaty za rezerwacje (prawa 

do miejsca), na okres 20 lat pod gr6b ziemny, murowany, ziemny urnowy i pod gr6b rodzinny 

o 150 zt, w6wuas kwoty ta wynosit bedzie 450 zt + podatek VAT. 

Gtosowanie: za - 3, przeciw - 11, wstrzymato sic - 6. ~ w & ~ ~ n k ~ v m ~ ~ ~ ~ r o d n v p ~ z ~ ~ u d a ~  

Wnioscrk nle zostal prsylpty. 



Pnewodniuqcy Rady Pan Tomasz ~ a b s k i  poddat pod gtosowanie podjecie uchwaty w sprawie 

ustalenia opiat cmentarnych, dmk nr 275. 

Gtosowanie: za - 8, przeciw - 4, wstrzymato sig - 8. ( N k g b r o ~ n k o b c c n y ~ w r j l m d n y p . ~ ~ )  

Uchwala zoatala podjpta i otrzymala nr  XXXVI/260/2016. (Z8t. nr 13)  

13. Podjpcie uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miajskiej 
Kbdzko na lata 2017-2026, druk nr 250. (Zal. nr 14) 
Projekt zostal przedtoiony radnym. 

BUrmiStlz Miasta Kbdzka Pan Mlchat Piszko na podstawie art. 233 u'stawy z dnia 27 sierpnia 2016 

r. o flnansach publianych wni6st nastepujqcq autopoprawke do projektu uchwaty na druku nr 250: 

W projekcie uchwaty z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Miejskiej Klodzko na lata 2017-2026 wprowadza sie nastgpujqce zmiany: 

1. Zmiany dokonane w zatqanikach do projektu uchwaty na d ~ k u  nr 250 

1) w zatquniku nr 1 wprowadza sig nastepujqce zmiany: 

- w wyniku wykreilenia z wykazu przedsigwzigi: zadania pn. "4 Doliny-inwestycje ograniczajqce 

indywidualny ruch zmotoryzowany w centrum miasta"oraz zadania pn. "Nachod Ktodzko-partnerstwo 

idei" zmniejszeniu w roku 2017 ulegajq wydatki objete limitem art. 226 ust.3 u.o.f.p, 

w szueg6lnoici: 

wydatki bietqce o kwote 114 214,00 zt 

wydatki majqtkowe o kwote 2 784 259,OO zt 

3) w zatquniku nr 3 wprowadza sie nastepujqce zmiany: 

- wykreila sig przedsiewziecie pn. ,,4 Doliny-inwestycje ograniczajqce indywidualny ruch 

zmotoryzowany w centrum miasta" oraz zadania pn. ,,Nachod Ktodzko-partnerstwo idei", 

- dia przedsigwziecia pn. ,,Rekuitywacja zamknietego sktadowiska odpad6w innych niz niebezpieane 

i obojetne przy ul. Sierpowej" ustala sie limit zobowiqzah w wysokoici, 0,00 zt, 

- dla poniiszych przedsigwziei: okres realizacji ustala sic na lata 2017-2019: 

,,Remontu czqstkowe dmg, plac6w i c ia6w komunikacyjnych" 

,,Konserwacja systemu oiwietienia uiic, plac6w i dr6g" 

,,Ustuga odbioru i zagospodarowania odpad6w komunalnych z terenu Gminy Miejskiej 

Ktodzko" . ,,Utworzenie i prowadzenie punktu selektywnego zbierania odpad6w komunalnych" 

- w zwiqzku z wykreSleniem z wykazu przedsiewziei: dw6ch zadah dostosowano numeracje zadali 

pozostalych. 

Nastgpnie Pfzewodniaqcy Rady Pan Tomasz iabsk i  odczytat tre9t uchwaty nr III/291/2016 Skladu 

Orzekajqcego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wroctawiu z dnia 9 grudnia 2016 r. w sprawie 

opinii o projekcie uchwaty w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Klodzko 

przedstawionej wraz z projektem uchwaty budzetowej na rok 2017. (Zd. nr 15) 

Od uchwaty nie byto odwdania w zwiqzku z tym pozostaje ona w mocy. 

Przewodniuqcy Rady poprosit o wydanie opinii do projektu uchwaty na d ~ k u  nr 250 przez 

poszczeg6ine Komisje Rady Miejskiej: 



Przewodniuqca Komisji Budietu, Finansbw i Poiityki Gospodaruej Pani Aneta Loslewicz, 

poinformowata o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaty na druku nr  250. 

Przewodniaqcy Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony ~rodowiska i tadu Przestrzennego Pan 

Zbigniew Nowak poinforrnowat o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaty na druku nr  250. 

Przewodniczqcy Komisji Zdrowia, Pomocy Spoteanej, Sportu i Turystyki Pan Jacek Kublcki 

poinformowat o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaty na druku nr 250. 

Przewodniczqcy Komisji Edukacji i Kuitury Pan Damian ~ l a k  poinformowat o ponltywnej opinii 

Komisji do projektu uchwaty na druku nr 250. 

Przewodniuqcy Komisji Spraw Obywateiskich i Porzqdku Publicznego Pan Wojciech Lyszkiewicz 

poinformowat o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaty na druku nr 250. 

Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej Pan Adam Kwas poinformowat, i e  Komisja Rewizyjna nie 

opiniowata projektu uchwaty na druku nr 250, poniewai nie jest to zadaniem Komisji. Zadaniem 

Komisja Rewizyjna jest oplniowanie bu'dietu po jego wykonaniu. Zgodnie ze Statutem Komisja 

opiniuje dziatania, kt6re zostaty wykonane i zakoriczone. 

Uwagi zapytari do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz Zabski poddat pod gtosowanie przyjec~e autopoprawki 

zgtoszonej przez Burmistrza Miasta Ktodzka do projektu uchwaty na druku nr 250. 

Gtosowanie: za - 14, przeciw - 0, wstrzymato sie - 6. (Nkgimow~inleobecoynareriimdoyp.LDudol 

Autopoprawka zostala przyjeta. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz iabski poddat pod gtosowanie podjecie uchwaty w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Ktodzko na iata 2017-2026, druk nr 250 wraz 

z przyjetq autopoprawkq. 

Gtosowanie: za - 13, przeciw - 0, wstrzymato sie - 7. ( ~ i ~ s i ~ r ~ ~ ~ ~ o ~ e ~ b ~ c n y o ~ r e ~ ~ ~ m d n y p . ~ ~ o d o j  

Uchwala zostala podjeta i otnymala nr XXXVI/261/2016. (Zal. nr 16) 

14. Podjecie uchwaty w sprawie przyjecia budietu Gminy Miejskiej Klodzko na rok 2017, 

druk nr 251. (Zal. nr 17) 

Projekt zostat przedtoiony radnym. 

Burmistrz Miasta Klodzka Pan Michal Piszko na podstawie art. 233 ustawy z dnia 27 sierpnia 2016 

r. o finansach pubiicznych wni6st nastepujqc* autopoprawke do projektu uchwaty na druku nr  251: 

W projekcie uchwaty budietowej Gminy Miejskiej Ktodzko na 2017 rok z dnia 22 grudnia 2016 r. 

wprowadza sig nastepujqce zmiany: 5 1 ust. 6 otrzymuje brzmienie: 

,,§ 1.6 Ustala sig iimity zobowiqzari z tytutu zaciqgnietych kredytbw na: 

1) pokrycie wystgpujqcego w ciqgu roku przejiciowego deficytu budietu w wysokoici 5 000 000,OO zt 

2) na sptat? wczeiniej zaciqgnietych kredyt6w w wysokoici 6 094 722,97 zt" 

Zmiany dokonane w zatqcznikach do projektu uchwaty na druku nr 251 

1) W zatqczniku nr 6 wprowadza sig zmiane okresu realizacji dia zadania pn. ,,4 Doliny-inwestycje 

ograniczajqce indywidualny ruch zmotoryzowany w centrum miasta" oraz zadania pn. ,,Nachod 

Ktodzko-partnerstwo idei". Planuje sig, i e  oba zadania zostanq zrealizowane w roku 2017. 



Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz iabski odczytat t r e i t  uchwaty nr III/290/2016 Sktadu 

Orzekajqcego Reg~onainej Izby obrachunkowej we Wroctawiu z dnia 9 grudnia 2016 roku w sprawie 

opinii o przedtoionym przez Burmistrza Miasta Ktodzka projekcie uchwaty budietowej na 2017 rok. 

(Zal. nr 18) 

Przewodniczqcy Rady poprosit o wydanie opinii do projektu uchwaty na druku nr 251 przez 

poszczeg6lne Komisje Rady Miejskiej: 

Przewodniczqca Komisji Budietu, Finans6w i Polityki Gospodarczej Pani Aneta Coslewia, 

poinformowata o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaty na druku nr  251. 

Przewodniczqcy Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony ~rodowiska i tadu Przestrzennego Pan 

Zbigniew Nowak poinformowat o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaty na druku nr 251 

wraz z autopoprawkq. 

Przewodniuqcy Komisji Zdrowia, Pornocy Spolecznej, Sportu i Turystyki Pan Jacek Kubicki 

poinformowat o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaty na drwku nr 251. 

Przewodniuqcy Komisji Edukacji i Kuitury Pan Damian 6lak poinformowal o pozytywnej opinii 

Komisji do projektu uchwaty na druku nr 251 wraz z autopoprawkq. 

Przewodniczqcy Komisji Spraw Obywateiskich i Porzqdku Pubiicznego Pan Wojciech Lyszkiewiu 

poinformowat o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaty na druku nr 251. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz iabski poinformowat, i e  do samego projektu budietu Komisje 

nie sktadaty iadnych wnioskbw, nie wptynety r6wniei wnioski od radnych, kt6re zostalyby 

przedtoione przed sesjq. Przewodniczricy Rady otworzyt dyskusje nad projektem budietu. 

Gtos zabral V-ce Przewodniczqcy Rady Pan Ryszard W6jcik. Panie Przewodniczqcy, Wysoka Rado, 

Panie Burmistrzu. Jesteimy na p6tmetk;. Przez pienvsze dwa lata intensywnie d u s i l i h y  wydatki, 

dey l i imy  do zminimaiizowania zadtuienia. Teraz Pan Burmistrz przeczytat w autopoprawce 

informacje o kredytach. Z perspektywy wieloietniego doiwiadczenia stwierdzam, t e  zadtuianie gminy 

na takie rzeuy, kt6re owszem sq potrzebne, ale to jeszcze dzieci niekt6rych radnych bedq sptacat 

to zadtuienie, M6re my teraz generujemy. les t  coraz trudniej, jest du io  rozmaitych wydatk6w i coraz 

tmdniej wygenerowat pieniqdze na zadania, kt6re zwiekszajq wydatki. W moim odauciu 

lokaiizowanie czegokoiwiek na cmentarzu nawet jeieli to sa scieiki zdrowia, zamiast zwyktego parku 

- troszeczke to jest przykre. W zwiqzku z tym, i e  skoriuyi i imy oszczedzanie, a zauynamy 

zadtuianie to niestety bede tutaj przeciwny. 

Gtos zabrat radny Pan Stanistaw Ferenc. Panie Przewodniczacy, Szanowna Rado, Panie Burmistrzu, 

Szanowni Mieszkaricy Ktodzka. Uwaiam, i e  przygotowujqc budiet bytoby wskazane, aby Burmistrz 

ze swoimi stuibami zorganizowal spotkanie z radnymi, celem omowienia zadari i plan6w 

budietowych. Wiem, i e  nie ma tu takiej tradycji, ale w ten sposob unikneiibygmy niedom6wieh 

i ostrej polemiki. Proponuje, aby w przysztym rok zorganizowat takie roboue spotkanie z radnymi. 

Dzisiaj wstrzymam sie od gtosu, bo nie mogq glosowat nad uymS o u y m  mato wiem. Druga sprawa 

jakq chciatem poruszyt, to nie w petni zgadzam sie z przedmowca. Uwaiam, i e  gdybyimy 

w pierwszyrn roku bardziej odwainie poizii do przodu, to byiibyimy dzisiaj dalej. W pi imie iwietym 

pisze wyrainie dostali talenty, jeden zakopat, drugi dat do bankiera, trzeci zainwestowat, zasiat 

i zebrat piony. Okazuje sie, i e  najgorszym nieudacznikiem byt ten, kt601 zakopat talenty do ziemi. 



Wiem, t e  branie kredytow to jest bardzo niebezpieczne, ale motna wziqt kredyt i wtakiwie go 

spotytkowat, korzystajqc np. z irodk6w unijnych. W poprzedniej perspektywie na przygotowanie 

miasta pod wzgipdem turystyki moina byto siegnqt nawet do 80% dofinansowania. Nie motna takich 

sytuaji przespat. Wiem, t e  w tej chwili jesteimy w bardzo nieciekawej sytuacji, bo to co sig dzieje 

na iwiecie, to katdy ma na co dzieli w telewizji. Dzisiaj nie trzeba by6 wielkim mySlicielem 

i wr6tbitq. Jest dzisiaj problem imigrant6w. Unia zapewne bedzie musiat tam wszystkie sily finansowe 

wrzucit, ale jeteli jest motliwoit skorzystania z jakiegoi programu, kt6ry Unia dofinansuje, to nie 

moina uekat, nalety z tego korzystat. Nie moina wszystkiego dzielit na prawq i lewqstmne. Zawsze 

trzeba szukat tego Srodka i tego co daje korzyit temu miastu. 

Gtos zabrata Pani Aneta Losiewlu. Zgadzam sig z wypowiedziq radnego Pana Ferenca. Korzystanie 

z Srodk6w zewnetrznych jest priorytetem. Zadtuienie jest na tym samym poziomie. Przez dwa lata 

byli6my zobowiqzani do tego, aby oszczedzai i doprowadzit do zmniejszenia zadlutenia, co sie udato. 

Mieli6my dwa lata oszczednoici i odpowiedniego gospodarowania, ale teraz nie motemy sic cofat, 

musimy cog dat mieszkalicom i pokazat, ze my jako Rada i Burmistrz staramy sie cos zmbit dla 

nich. Skorzystanie z irodk6w zewnptrznych to jest priorytet. Nie wiadomo jak dtugo jeszue te Srodki 

bpdq. Do tego uasu trzeba byto zr6wnowatyt budiet, zabezpieczyt sie, aby nie doprowadzit do 

gorszych, drastyanych rzeuy. Obecnie nie zadtutamy sig, pozostawiamy zadhttenie na tym samym 

poziomie. 

Ad vocem V-ce Przewodniuqcy Rady Pan Ryszard W6jclk. To jest moje prywatne zdanie. Miatem 

do aynienia ze sptatq kredyt6w przez gming i teraz jeili slyszg o kredytach, to obawiam sie ich 

wysoko6ci. Zrozumialem, te  jest to dodatkowy kredyt jaki zaciqgamy, opr6u tego zaplanowanego. 

Ief l i  tak nie jest i sh/sze, te  to zadtuienie nie roinie, to wycofuje sie ze swojego wueSniejszego 

stanowiska w tej sprawie. 

Gbs zabrat Burmistrz Miasta Ktodzka Pan Michal Piszko. Panie ~rzewbdniczqcy, Wysoka Rado. le i l i  

chodzi o przedtoiony projekt budtetu na rok 2017 oraz Wieloietniq Prognoze Finansowq uwazam, te  

ten budtet jest optymalny pod kqtem wydatk6w majqtkowych i wydatk6w bieiqcych. Zasmucila mnie 

opinia radnego W6jcika m6wiqca o tym, te  bgdzie gtosowat przeciwko uchwaleniu tego budietu, 

szueg6lnie diatego - Pan pewnie zwr6cit uwage - te  wydatki majqtkowe sq bardzo zoptymalizowane, 

sq to zadania potrzebne mieszkalicom. Byty one dobierane w konsultacji z mieszkalicami i realizacja 

tych zadali poprawi jakoit funkcjonowania naszych mieszkahc6w, naszego miasta. Priorytetem jest 

pozyskiwanie irodk6w unijnych, zaczyna to wychodzit. Otrzymujerny koiejne dofinansowania na 

ztotone wuebniej projekty i bardzo mocno liczg, te  Palistwo radni, ktbrzy sq za tym, aby miasto 

rozwijato sig ra jonalnie, w sposbb wywarzony, przegtosujecie ten budtet na przyszly rok, bardzo 

o to prosze. 

Gos zabrat radny Pan Wojciech tyszk iewia .  Wiem, t e  budtet jest trudno ustalit i wszystkim 

dogodzit. Najgorsze w tym wszystkim jest to, i e  nie kontynuujemy pewnych rozpoczetych inwestycji, 

a przechodzimy do innych, rozpouynamy nastgpne. 

Gtos zabrat Burmistrz Miasta Ktodzka Pan Michal Plszko. Uchwalony budtet na mk 2017 nie jest 

utywnym dokumentem i zawsze jest moiliwoit zmiany zadali majgkowych, to jest uzaleinione od 

kwestii zwiqzanych z pojawieniem siq Srodk6w wewnetrznych. 



Glos zabral rady Pan Damian 8iak. Odnoszqc sig do kwestii kredyt6w i zadtuiania, lak znam Paniq 

Skarbnik, to bedzie sie starala, ieby nie wziqt kredytu. W 2014 roku t e i  mieiiimy zaplanowany 

kredyt, w 2015 roku tet mielismy zaplanowany kredyt, w 2017 mku tez bedziemy midi zaplanowany 

kredyt. 

Wiecej glos6w nie stwierdzono. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz Zabski poddat pod gtosowanie przyjecie autopoprawki 

zgtoszonej przez Burmistrza Miasta Klodzka do projektu uchwaty na druku nr 251. 

Gbsowanie: za - 14, przeciw - 0, wstrzymato sig - 6. ( ~ i r ~ o ~ t n ~ o b e c n y n ~ ~ r ~ ~ i m d n y p . z o u d o )  

Autopoprawka zostab p-qta. 

Prrewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski poddal pod glosowanie podjecie uchwaty w sprawie 

przyjecia budtetu Gminy Miejskiej Ktodzko na rok 2017, dmk nr 251 wraz z przyjptq autopoprawkq. 

Gtosowanie: za - 13, przeciw - 0, wstrzymato sic - 7. ( ~ ~ ~ 0 ~ ~ n 1 ~ 0 b c ~ n y o 0 ~ e ~ 1 l r d ~ y p . z ~ )  

Uchwda zostala podjqta i otrrymala n r  MO(VI/262/2016. (ZaI. nr 19) 

Burmistrz Miasta Ktodzka Pan Michat Piszko podzigkowat tym radnym, kt6rzy gtosowali za 

podjgciem uchwaty budtetowej na 2017 rok. Marn nadzieje, te  w miare uptywajqcego roku 2017 

Paristwo radni, kt6rzy wstrzymaii sig od gtosowania zmieniq swoje zdanie. 

15. Podjqcie uchwaty w sprawle trybu udzielania, rozl iuania oraz kontroli p r a w i d b w o k l  

pobrania i wykorzystania dotacji dla niepubiicznych szk&, przedszkoli oraz innych form 

wychowania przedszkoine~o prowadzonych przez osoby f l zyune  lub prawne inns n i t  

jednostki samorzqdu terytorialnego na terenle Gminy Miejskiej Kbdzko, druk nr 262. 

(Zal. nr 20) 

Projekt uchwaty zostat przedtoiony radnym. 

Plzewodniuqcy Rady Pan Tomasz Zabski poinformowat, t e  projekt uchwaty byl opiniowany prrez 

Komisje Budzetu, Finans6w i Poiityki Gospodarczej oraz Komlsji Edukacji I Kultury. Pnewodniuqcy 

poprosit o przedstawienie opinii Komisji. 

Prrewodniutlca Komisji Budietu, Finans6w i Poiityki Gospodarczej Pan1 Aneta tosiewlcz, 

poinformowala o porytywnej opinii Komisji do projektu uchwaty na dmku nr 262. 

Prrewodniuqcy Komisji Edukacji i Kultury Pan Darnian 6lak poinformowat o pozytywnej opinii 

Kornisji do projektu uchwaty na druku nr 262. 

W imieniu Komisji radny Pan Damian 6lak zgtosit nastgpujqce poprawki do projektu uchwaty na 

dmku nr 262: dwa razy ujety jest rozdziat V, naleiy poprawit kolejnodt oraz w 3 9, pkt 5 jest 

napisane cyt.: . W terminie 3 dni od otrzymania stanowiska kontroiujqcego..,." w catym dokumencie 

sq siedmiodniowe terminy, diatego proponujemy jako Komisja, aby w tym zapisie r6wniet byl 

siedmiodniowy termin. 

Uwag i zapytali do projektu uchwaty nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz rabski  poddat pod gtosowanie pnyjgcie poprawki zgloszonej 

przez Komisjg Edukacji i Kuitury do projektu uchwaty na dmku nr 262. 



Gtosowanie: za - 18, przeciw - 0, wstrzymato siq - 0. ( ~ k p c 0 ~ 0 ~ a n f & n ~ n 0 ~ ~ ~ 1 1 r ~ d n y p . z ~ u d o 0 ~ d ~ 6 ~ h r . d n @  

obrcnyrh nosafl) 

Autopoprawka zostata ptzyjpta. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz Labski poddat pod gtosowanie podjqcie uchwaty w sprawie trybu 

udzielania, rozliuania oraz kontroli prawidlowoici pobrania i wykorzystania dotacji dla niepubliunych 

szkbt, przedszkoli oraz innych form wychowania p~edszkolnego prowadzonych przez osoby fizyune 

lub prawne inne ni t  jednostki sarnorzqdu terytorialnego na terenie Gminy Miejskiej Ktodzko, druk 

nr 262 z przyjptq poprawkq. 

Gtosowanie: za - 16, przeciw - 0, wstrzymalo siq - 4. i N k g ~ o w l n l e o k n y n ~ ~ ~ s I f r ~ d ~ y p . ~ ~ u d o l  

Uchwata zostata podjpta i otrzymata n r  XXXVI/263/2016. (Za4. nr 21) 

16. Podjqcle uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly n r  XXIV/275/2012 Rady Mlejsklej 
w Ktodzku z dnla 30  sierpnia 2012 r. w sprawie przystqpienia do sporzadzenla 
,,Miejscowago planu zagospodarowania przastrzennago terenu potoionego w rejonle ullc 
Noworudzklei. P&wlalskial I Nowv gwiat w Klodzku". druk n r  274. IZal.nr 22)  
Projekt uchwa6 zostat pkedtotony rddnym. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz tabskl  poinformowat, te  projekt uchwaty byt opiniowany przez 

Komisjp Gospodarki Kornunalnej, Ochrony ~rodowiska i kadu Przestnennego. Przewodniuqcy 

poprosit o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniczqcy Gospodarki Kornunalnej, Ochrony ~rodowiska i b d u  Przestrzennego Pan Zbignlew 

Nowak poinformowat o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaty na druku nr 274. 

Uwag i zapytah do projektu uchwaty nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabsk i  poddat pod gtosowanie podjpcie uchwaty w sprawie 

zmiany Uchwaty nr XXIV/275/2012 RadV Miejskiej w Klodzku z dnia 30 sierpnia 2012 r, w sprawie 

przystwienia do sporzqdzenia ,,Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

polotonego w rejonie ulic Noworudzkiej, Pbtwiejskiej i Nowy ~ w i a t  w Klodzku", druk nr 274. 

Gtosowanie: za - 19, przeciw - 0, wstrzymato sig - 0. ( N l e g b ~ o w l l : n k o b c m y ~ ~ ~ s l l r o d n y p . Z . D u d o o ~ o z I e d n o ~ ~ ~ ~ ~ ~  

"0 1.11) 

Uchwala zostata podjpta I otrzyrnata nr XXXVI/264/2016. (Zal. nr 23) 

17. Podjpcle uchwaly w sprawie zmlany skladu osobowego Komisjl Edukacjl I Kultury Rady 
Mlejsklej w Klodzku druk nr 276. (Zal. nr 24) 
Przewodniaqcy Rady Pan Tomasz tabski  odczytat t re i t  projektu uchwaty wraz z uzasadnieniem. 

Plzewodniuqcy Rady Pan Tomasz tabski  poddat pod glosowanie podjqcie uchwaty w sprawie 

zmiany sktadu osobowego Komisji Edukacji i Kultury Rady Miejskiej w Klodzku druk nr 276. 

Gtosowanie: za - 14, przeciw - 2, wstrzymato sip - 4. ( ~ k g b r o w o f n k & ~ n y ~ ~ e ~ ~ ~ ~ a d n y p . ~ ~ ~ )  

Uchwata zostab podjpta i otrzyrnata n r  XXXVI/265/2016. (Zat. nr 2s) 

18. lnterpelacja I zapytanla radnych. 
Nie ztoiono pisemnych interpelacji. 
Nie stwierdzono zapytari radnych. 



19. Wnioski i oiwiadczenia radnych. 

Gtos zabrat radny Pan Adam Kwas. W ubiegtym tygodniu, w piqtek pochowalidmy wielkiego 

wychowawq mtodziety, naszego zastutbnego trenera i nauayciela Franciszka Spge. lest stosowny 

moment, aby uuc i t  Jego osobe minutq ciszy. Troche to sig wszystko skompiikowato, bo oficjainego 

przedstawiciela Rady nie bylo na pogrzebie, a byt to cztowiek wybitnie zastuiony dla ktodzkiego 

sportu, nauczyciel dziesiqtek pokolefi sportowc6w, autor najwigkszego sukcesu w dziejach ktodzkiego 

sportu Mistrzostwa I Spartakiady Mtodzieiy w 1969 roku, kiedy ktodzka druiyna wygrata z klubami 

iiucicymi po kiikanaicie tysigcy czlonkbw. Bardzo prosze, abyimy minutq ciszy uucil i  jego pamiet. 

Mam nadzieje, i e  pamiet bpdzie trwata i zapisze sie w naszych annatach, I historii naszego ktodzkiego 

sportu, poniewai coraz wiecej iudzi, kt6rzy go tworzyii odchodzi I jest najwyiszy czas, zeby zajqt sip 

utrwaleniem ich dorobku. Pmsze Pana Przewodniczqcego Rady o zarzadzenie minuty ciszy. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz tabski poprosil wszystkich o powstanie i uczuenie minutq ciszy 

zmarkgo Pana Franciszka Segi. 

W dalszej u g i c i  posiedzenie gtos zabrat radny Pan Lech Sur6wka, kt6ry poruszyt sprawg 

niesprawnego sprzgtu nagtoinieniowego. Podczas obrad z niekt6rych mikrofon6w sq trudnofci 

z nagraniern wypowiedzi radnych. Drugim tematern poruszonym przez radnego byla sprawa strony 

internetowej BIP dla radnych. Na stronie w zaktadce ,,Najnowsze 50 materiat6wU pojawiajq sie 

informacje o wprowadzonym kiika razy.tyrn samym dokumencie, je i l i  jest kierowany przez panie 

z biura np. do rbinych komisji, co znacznie utrudnia korzystanie z tego serwisu i uzyskanie uytelnej 

informacji na temat najnowszych zamieszczonych dokument6w. Pan radny zwr6cit sig z proiba, aby 

informatyk zajqt sie tq sprawq. 

Pnewodniuqcy Rady Pan Tomasz tabski. Jeili chodzi o pierwszy wniosek, to rnyilg, t e  Rada 

powinna przegtosowat irodki flnansowe na nowy system nagtoinienia. Natomiast co do wniosku 

ostatnlego, to postararny sig zasygnalizowat przedstawione uwagi. , 

Radny Pan Damian glak, poinformowal, i e  jest to kwestia ustawienia. Prosze podejit do biura 

i zgtosit, jakie dokurnenty chce sic dostawat i do jakich wiadomoici chce sie miet dostep. Radny 

zwr6cit s i t  z proibq o umotiiwienie zabrania gtosu pnez Przedstawicieli ZHP. 

Komendantka Hufca ZHP Ktodzko wraz z deiegacjq przekazata radnym Betlejemskie gwiatto Pokoju. 

gwiatto to odpaiane jest w grocie Bozego Narodzenia i zawsze niesie ze sobq przestanie. W tym roku 

jest to przestanie "Odwatnie Tw6rzrny Pok6j". W imieniu Zuch6w. Harcerzy, Instruktor6w chciatam 

ztoiyt za Pahstwa poirednictwem iyczenia Mieszkaricom naszego miasta, aby tworzyii pok6j w sobie, 

w swoich rodzinach, w swoich irodowiskach, w rnieicie, w catym kraju. Pok6j to jest to uego nie 

motna niczym zastqpit. letel i  mamy pdk6j wtedy wszeikie inne dziatania nam sie uktadajq, t y u g  

Palistwu pokoju przekazujqc to Betlejernskie gwiatto Pokoju. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz iabski przyjmujqc Betlejemskie Swiatlo Pokoju podziekowat za 

tyuenie, do kt6rych przytquyl sie wraz ze wszystkirni radnymi. 

Gtos zabrat radny V-ce Przewodniuqcy Rady Pan Ryszard W6jcik, kt6ry ponownie zwr6cit uwage 

na ubytki w oszkieniu okien witraiowych na saii Rajc6w. lest to duiy ubytek ciepla i dute koszty 

finansowe ponoszone na ogrzanie tak dutej saii. 



Rady Pan Lech Sur6wka przypomniat Przewodniczqcemu Rady, i e  sala Rajc6w jest dopuszuona 

pnez Pahstwowq Strat Polarna tylko i wytqcznie dla 50 os6b. 

Gtos zabrat radny Pan Adam Kwas. Z plzyjemnosciq uczestniuylem w wystawie jubileuszowej 

pieCdziesleciolecia pracy artystycznej Stefana Sadowskiego, kt6ra zostata otwarta w Muzeum Zierni 

Ktodzkiej. Korzystajqc z okazjl chciatbym podziekowad Pan1 Lucynie kwist, kt6ra tq wystawe 

z wtafciwq soble starannoscia i pracowitokiq przygotowata. Mam t e i  w pamieci prace naszej radnej 

nad historiq ktodzkiego szkta. Wydaje sie, i e  Ktodzko jest w te j  chwili depozytariuszem szklarshva 

na Zierni Ktodzkiej. Przypornng, i e  Huta Szkta Gospodaruego w Szczytnej zostat zr6wnana z ziemiq 

i wtaiciwie nie istnieje iaden obiekt, a y  instytucja, kt6ra w te j  chwili zajmuje sie przemystern, kt6ry 

w minionych wiekach byt jednq z gWwnych gatezl gospodarki Ziemi Ktodzkiej. Marn nadzieje, i e  

dokonania Pani Lucyny kwist pozwolq na to, aby w spos6b t w a t y  Ktodzko stat0 sle r6wniei 

depozytariuszem t r a d y j i  szklarskich i te pomysty, kt6re byty zgtaszane do Strategii mote nie do 

kohca sq  tak absurdalne jak niekt6rzy uwaiali. Starajrny sig, aby ta  tradycja w daiszyrn ciqgu byta 

kultywowana. 

Gtos zabrata radna Pani Zdzislawa Woinlak-Krupska, kt6ra podziekowata dyrektorowi Muzeum 

Zierni Ktodzkiej, w kt6rym s q  fwietne wystawy i prelekcje, kt6re warto przeiyt. Chciatabym t a k e  

podziekowat Dyrektorowi Ktodzkiego Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji za to, i e  r6wnlei 

organizuje bardzo dobre wystawy i dziekuje za to, i e  moiemy sie mzwijae kulturalnie. 

Gtos zabrd radny Pan Jawk Banecki. Wracajqc do tematu szkta, r6wniei bytem na tej wystawie. 

lest  ona interesujqca nie tylko z tego powody, i e  same szkto wystawiane tam przez artyste jest 

bardzo ciekawe, natomiast poniiej jest stata wystawa, kt6ra prezentuje to  szkto, kt6re wg niekt6rych 

kr/tyk6w pornystbw Strategli nie ma, nie byto i nie potrzeba. l es t  tam mapa, kt6ra pokazuje 

kilkanafcie hut szkta na terenle, t o  szkto ma swojq ciqgtoft produkcji i sprzedawania rnimo ostatnich 

wydarzeh, kt6re powodowaly, i e  te huty znikaty. Pomyst ten do Strategii jest ciekawy i proponuje 

obejrzenie tej wystawy przed dyskusje na temat Strategii. 

Wiecej wniosk6w i okwiadaeh nie stwierdzono. 

20. Sprawy r6ine. 

Gtos zabrat radny Pan Zblgniew Nowak. Panie Przewodniuqcy, Wysoka Rado. Byty przed chwiiq 

podziekowania, ja t e i  chce powiedziet stowo dziekujg, ale na samym kohcu. Nasza Pani Skarbnik, to  

jest taka ,,ztotbwan, ,dusigmsz" w pozytywnym tego stowa znaueniu i chociai ma napisane 

w e-rnailu skarbnik @, to  uwaiam, i e  nasza Pani Skarbnik jest ,,cacy" i dzipkuje za te dwa lata 

wytpionej pracy i zmniejszenie zadtutenia. Dziekuje. 

Gtos zabrat radny Pan Wojciech Lyszkiewicz. Panie Przewodniuqcy, Szanowni Radni, Panie 

Burrnistrzu. Bardzo przepraszam, i e  poruszg tutaj pewnq kwestig. Wiern, i e  od tego sq kornisje, ale 

zostatern zobowiqzany przez mieszkancbw ul. Sienkiewiua, aby poruszyt ten temat na Sesjl. 

Mieszkahcy proszq Pana Burmistrza i Wydziat In f ras t~k tury ,  aby zwr6cit uwagp na chodnik p n y  

ul. Slenkiewicza. Po ostatnich opadach fniegu, nie moina go nawet odinieiyt, poniewat kafle, 

kt6rymi jest wytotony chodnik odstajq i sq du ie  zatamania. Ludzie chodzq ulicqzamiast chodnlkiem, 



chodzi tam r6wniei mtodziei do Szkoty nr 7. Ta sytuacja stwarza duie niebezpieczelistwo. 

Bardzo serdecznie chciatem podziekowat w imieniu mieszkaric6w ul. Bukowej za szybkie wykonanie 

prac przez Firme Drogmost. Zrobiii to szybko i bardzo dobrze. Nie byto takich problem6w jak przy 

ul. Waieunych we wszystkich etapach prac. Dzipkuje Panu Burmistrzowi za podjecie sie remontu tej 

drogi. Zostata tyiko kosmetyka, po rozjeidieniu przez firme odcinka drogi, kt6ry jest szutrowy. 

Burmisttz Miasta Ktodzka Pan Michal Piszko odpowiadajqc na u p i t  wniosku radnego Pana 

Wojciecha tyszkiewiaa poinformowat, i e  w przysztorocznym budiecie - przy kt6rym Pan radny sle 

wstrzymat - ujete jest zadanie dotyczqce chodnika przy ul. Slenkiewicza, w ramach kwoty 

150 tys. zt ptzeznaaonej na remonty czqstkowe chodnik6w. 

Gtos zabrat radny Pan Stanidaw Ferenc. Panie Przewodniaqcy, Szanowna Rado, Panie Burmistrzu, 

Szanowni Mieszkaricy Kbdzka. W zwiqzku ze zbiiiajqcymi sig iwigtami Boiego Narodzenia i Nowym 

Rokiem i y a g  wszystkim pogodnych, zdrowych iwiqt, odnowy ducha i prositbym bardzo wtadze 

wykonawua aby rozwiqzujqc uesto bardzo zawite sprawy nie trzymat sie tyiko sztywnej litery 

prawa, ale widziet w tym wszystkim takie cztowieka. i y a p  wszystkim, aby nastat pok6j i pojednanie, 

bo tego nam najbardziej potrzeba w tym iwiecie. Dzipkuje i wszystkiego dobrego, m6wiqc po 

staropolski .Szupit Bote". 

Przewodniaqcy Rady Pan Tornau tabski  poinformowal o tyaenlach od os6b i instytucji, 

jakie wptynety do Rady Miejskiej, w zwiqzku ze zbiifajqcymi sic iwiptaml i Nowym Rokiem. 

Pan Waldernar Blcz Prezes ,,Wodociqgi Ktodzkie" sp. z 0.0. ztoiyl wszystkim iyczenia Swiqteane 

w imieniu swoim i pracownik6w sp6lki. Podziekowat za pomyilny rok 2016, za wsp61ne podjecie 

programu unijnego, za uchwaiony przez Pa~istwa Wieloletni Plan Inwestycyjny 2017-2019, za 

umiejetne wyjicie z ktopot6w, w ktore Was wprowadziliimy, a p6tniej razem z nich wyszlismy. 

Zyug Palistwu radosnych, wesolych iwiqt i pomyilnego Nowego Roku. 

Pan Mawk Mazurkiewlcz Dyrektor Ktodzkiego Centrum Kultury, Sportu i Turystyki. Dzigkuje 

Paristwu bardzo serdeanie za wsp6tpracp przez caty rok, dosyt rzadko bywatem na komisja i sesjach, 

malo byto takich potrzeb. Koncentrowaliimy sie na pracy i myile, i e  z sukcesem dla mieszkalic6w, 

Rady i Ungdu Miejskiego. Chciatem bardzo serdecznie podzigkowat za podjetqdzisiaj pnez Paristwa 

uchwate, kt6ra czpiciowo ratuje nas z klopotbw. Mimo intensywnych prac zrnierzajqcych do 

zbilansowania budfetu w tym roku nie do korica sie to powiodto. Wyzwanie byto bardzo dute, 

dotyuyto kwoty prawie 1 mln zl., ale z sukcesem koriczymy ten rok i mam nadziejp, t e  w 2017 roku 

bedzie nam latwiej. Jeszue raz bardzo serdecznie dziekuje Panu Burmistrzowi. 

Gtos zabrat radny Pan Wojciech tyszklewicz. Pan Burmistrz powiedziat, i e  wstrzymatem sie od 

gbsu. Panie Burmistrzu widziatem zapisanq kwotg 150 tys. zt na chodniki, ale nie jest tam napisane, 

w ktorej ae ic i  miasta bpdq wykonywane remonty. 

Ad vocem Pan Michat Piszko Burmistrz Miasta. W ramach kwoty 150 tys. zt przewidziany jest 

remont ptyt chodnikowych na ulicy Sienkiewicza, poniewai mieszkalicy zgtaszali problem. Przede 

wszystkim interweniowal w tej sprawie jeden z mieszkanc6w Pan Pawet Najda, kt6w bardzo 

intensywnie lnteresujqcy sip tamtq dzielniq. 



Ad vocern radny Pan Wojciech Lyszklewiu. Panie Burmistrz, wszystko sie zgadza, tylko to co 

powiedzial Pan Ferenc, i e  brak rozmowy powoduje wtainie takie komplikacje. Pned dzisiejszym 

dniem powlnniimy sig spotkat i porozmawiac, co robimy i dlaaego, wyjainit co w tej kwocie 

150 tys. zt r ig miekci i co bgdzie wykonane. Poiecam na przyszto6t, ieby ewentuainie omawiat te 

sprawy. 

Ad vocem Pan Mlchal P l a k o  Burmistrz Miasta. lestern do dyspozycji Paristwa Radnych, sq tacy 

Radni kt6rzy korzystajq ze spotkah ze rnnq. Przede wszystkirn takirn miejscem wyrniany informacji 

na temat budtetu na 2017 rok powinny by6 komisje i tam rnoina bylo zapytat, w6wczas slutby 

Urzedu czy Burmistrz wyjainiliby wszystkie niejasnosci. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz Zabski przypomnial, ze ternat dyskusji nad budietem na rok 

2017 byt w momencie, kiedy procedowallSmy uchwatg. 

Pan Krsysztof Mls rk lewla  Dyrektor Muzeum Ziemi Ktodzkiej podzigkowat wszystkirn Radnym 

i przedstawicieiom miasta, ktbrzy byii ostatnio na otwarciu wystawy. Mib mi byto ustyszet dobre 

slowa w kierunku Muzeum. Postaram sie przekazat te stowa wszystkim prawwnikom Muzeum Ziemi 

Kbdzkiej. Ze swojej strony i pracownikbw przekazuje Pahstwu spokojnych i btogosbwionych Swiqt 

Botego Narodzenia. 

Przewodniuacy Rady Pan Tomasz tabski  podsumowujqc dzisiejszq sesjp dolquyt sig do wszystkich 

tyueri, kt6re byty dzisiaj skladane. 

Pan Mlchal Plszko Burmistrz Miasta Ktodzka skierowat swoje iyczenia do Radnych i Mieszkaricbw, 

i y a q c  wszystkiego dobrego, wszelkiej pomyiinoici, duio zdrowia, a przede wszystkim fwiqt 

spgdzonych w zaciszu domowym i zadumie, lak r6wniet szczpiliwego Nowego Roku, aby byl on 

jeszue lepszy od tego, ktbry mija. 

21. Zakolczenia sesji. 
Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz kb rk i  zamknqt obrady m6wiqc: .Zarnykarn obrady XXXVI sesji 

Rady Miejskiej w Ktodzku". 

Zakoriczenie sesji nastayito o godz. 12:20 


